
Kogeplade og Zensehome
Idag var jeg oppe i huset og sætte Zensehome op med elektrikeren Kim, det var ret cool og fungerer godt, men det er hårdt at komme igang med, alle 
enheder skal jo registres, kodes og kobles sammen - men det fungerede fint.

Og så gav Kim kage - da han liiiiige var kommet til at save udskæringen til kogepladen 10 cm for stor - ha ha - så; der er en ny plade på vej...
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